
Referat	af	bestyrelsesmøde	07-11-16	kl.19	
Tilstede:	Lars,	AM,	Allan,	Hanne,	Birgitte,	Lene,	Tonny,	Maj-Britt	
Afbud:	Tommy,	Steen,	(Betina)	

1. Breddeansvarlig		
Ad.	1:	Halloween	en	succes.	Effekter	gemt	til	næste	år.		
Aquakonvention	i	Esbjerg.	Fokus	på	foreningsliv,	visioner	etc.	Næste	år	kunne	det	være	en	ide,	at	
formanden	for	klubben	deltager.	
Aqua	camp	i	vinterferien	forsøges	søsættes.	Kræver	ikke	medlemskab	af	klubben.	
Kommunen	har	kontaktet	Julie	ang.	syrisk	familie,	der	foreløbig	svømmer	på	familiehold	om	søndagen.	
	

2. Sportschef		
Ad.	2:	Mads’	coachingforløb	begynder	i	weekenden	under	DM.	Datoer	for	svømmer	-	og	forældreoplæg	
kommer.		
Klubmesterskaber	d.	10.	dec.		udsendes	i	morgen.		
Holdleder	til	den	to-ugers	træningslejr	afventes.	
Rejseafbudsforsikring	er	den	enkelte	svømmers	ansvar.	
DM	–	fem	svømmere	i	denne	weekend	og	fem	svømmere	den	næste	weekend.	
		

3. Godkendelse	af	referat	+	opfølgnings	punkter	fra	sidste	møde		
Ad.	3:	Kørselsafregning	–	trænere	får	benzintakst,	når	de	kører	til	stævne.	
Referat	godkendt.	

4. Nyt	fra	formand	og	kasserer	og	div.	udvalg		
Kommunikationsudvalg	
Oplæg	fra	Klaus.	

• Opdateret	hjemmeside	–	alt	er	up	to	date.		
• Instagram	tilføjet	–	link	fra	hjemmesiden.	
• Ca.	60	daglige	klik	på	hjemmesiden.	I	forlængelse	af	offentliggørelse	af	sponsoraftalen	havde	

hjemmesiden	478	unikke	besøg.	
• Kursus	i	brug	af	facebook.	
• Odder	svømmeklubs	konkurrence	tiltrak	5800	likes	på	facebook.	
• Fb-siden	har	nu	495	likes.	
• Retningslinjer	for	opslag	på	fb-siden.	
• Aktiv	brug	af	sponsorer	og	konkurrence	=	flere	likes	
• Billig	løsning	i	forhold	til	at	annoncere	i	Odder	Avis	(gevinst	kostede	400,-)	
• Snapchat	–	svømmere	og	forældre	skal	dele	her	og	nu	billeder.	Klaus	har	retningslinjer	for	brugerne.		

Formand	

• Klager	over	trænere	



• Medlemstelefon	
• Integrationsmøde	mellem	svømmeklub,	DGI	og	kommunen.	Hvad	skal	foreningerne	lave?	

Integration	af	flygtninge	med	”fritidspas”.	Nyt	møde	primo	januar	2017.	
• 28/11	kl.	18.45	møde	med	Lars	Bo	ang.	visioner	
• Medlemstal	nu	på	1433	
• Møde	med	Julie	ang.	synlighed	i	hallen.		

Kasserer						
Frafalder	–	budgettet	laves	af	Lars	og	Bjarne.	Udsendes	hurtigst	muligt.	
JN	bogføring	9/11	for	trænerne.	
	
Svømmeskoleudvalg	
Møde	ang.	vision	–	gennemskuelighed.		
Holdbeskrivelser	skal	være	gennemskuelige	
Evt.	lukning	af	hold	pga	manglende	trænere.	
Evt.	events	om	fredagen.	
	
K-	udvalg	
Møde	d.	16/11	
Evaluering	af	sponsorstævne	–	se	referat	
Vision	mangler	
	
Personaleudvalg	
Trænermangel	
Træner	udebliver,	hvis	de	ikke	kan	finde	afløsere.	
Personalesituationen	er	sårbar.	
Julegaver	til	170,-	pr	person.	
Børneattester	(Tommy)	
	
Aktivitetsudvalg	
Budget	fremlagt	
Nye	tiltag	ift	bonding	og	socialt	samvær	

5. Swim	Coach	til	Mads	-	beslutningspunkt	
Enstemmigt	vedtaget	

6. Indkøb		af	trailer	-	beslutningspunkt	
Vi	låner/lejer	i	første	omgang	Spektrums	og	ser,	om	der	er	fordele	eller	ulemper	ved	det.	Er	det	en	løsning,	
tages	punktet	op	igen	og	beslutning	om	indkøb	af	trailer	genoptages.	

7. Budget	til	K-afd	og	aktivitetsudvalg	-	beslutningspunkt	
Budget	for	k-afd.	vedtaget	dog	med	forbehold	for	to	træningslejre.	Mads	høres	ad.	
Forelagt	budget	for	aktivitetsudvalg	på	44.000,-	vedtaget.	Et	samlet	budget	på	65.000,-	blev	tildelt	
aktivitetsudvalget.	



8. Forventningsafstemming	Julie	(	Hanne)		
Overensstemmelse	mellem	ansættelsesforhold	og	kontrakt.	
Det	lavpraktiske,	især	omkring	trænerne,	fungerer	ikke.	
Udvikling	af	svømmeskolen.	
Lars	snakker	med	Julie	ang.	fokus	på	trænersituationen.	
	

9. Evt.	(10	min)																	
• Politisk	oplæg	er	sendt	til	borgmesteren	og	udvalgsformanden	samt	Ricky	og	Mona	Langballe.	
• Klagemail	fra	Tina	Jürgensen.		Efterlyser	bl.	a	referater	fra	tidligere	bestyrelser.		

Opfølgningspunkter	

• Retningslinjer	for	opslag	på	fb,	Instagram	og	Snapchat	
• Klaus’	videre	funktion	som	kommunikationsansvarlig	i	klubben	


